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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Fazekas Csilla elnök, Dr.JeneyJános Lászlóné bizottsági tag, Kivágó 
Péter bizottsági tag, Remenyik Ildikó bizottsági tag, Dr. Sándor Rétemé bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Bartos Diána Petra aljegyző, Szincsák István, a Szociális és Intézménytámogatási 
Iroda vezetője, Maczó Veronika, a Márai Sándor Kulturális Közalapítvány kuratóriumi elnöke, Farkas 
Dávid informatikus, Wimmer Levente informatikus,

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

legyzőkönywezető:

Polgármesteri Flivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

9:02 óra 

9:06 óra

Péterfi Annamária

Fazekas Csilla, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság öt fővel 
határozatképes. Tájékoztatja a bizottsági tagokat, hogy Molnár Attila bizottsági tag a mai nappal 
lemondott bizottsági tagságáról. Megköszönte az eddigi munkáját, és bízik abban, hogy a november 9- 
ei testületi ülésen majd új tagot választhatnak. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte dr. 
Sándor Rétemé bizottsági tagot. Zsitnyák János Bálint alelnök úr jelezte, hogy nem tud részt venni a 
mai ülésen. A napirendi pontok előzetesen kiküldésre kerültek, 9 db napirendről fognak tárgyalni, és 
számos támogatásról döntenek a mai nap folyamán.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
767/2023. fX. 27T NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága a 2023. október 27-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Egyebek

Zárt ülésen:

2. Agyhártyagyulladás elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. Kullancs-encephalitis elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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4. Rotavirus fertőzés elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. Agyhártyagyulladás elleni védőoltás vonatkozásában oltási támogatásra jogosultak 
egyszeri pénzbeli támogatásának megállapítása iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. Rotavirus elleni védőoltás vonatkozásában oltási támogatásra jogosultak egyszeri 
pénzbeli támogatásának megállapítása iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

7. Születési támogatás megállapítása iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

8. Jó tanulók szociális támogatásának megállapítása iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

9. Nyugdíjasok kedvezményes uszodabérlet támogatásának megállapítása iránt benyújtott 
kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

1. Egyebek

Maczó Veronika, kuratóriumi elnök: az önkormányzattal kötött együttműködési szerződésük szerint a 
karácsonyi vásárról beszámolási kötelezettsége van az októberi bizottsági ülésen. Elsősorban arról 
szeretné tájékoztatni a bizottságot, hogy szeptember 4-én a Népművészeti Egyesületek Szövetségével 
megbízási szerződést kötöttek, amelyben felkérték, illetve megbízták őket a vásárban az árusok 
szerződéseinek lebonyolításával és a szükséges engedélyek beszerzésével. A Márai Sándor Kulturális 
Közalapítványnál a kulturális programok szervezése maradt, amire egyébként az 5 millió Ft-os 
támogatást, amit a testület megszavazott, meg is kapták. A kulturális programok szépen alakulnak, 
kiváló minőségű programokat fognak tudni színpadra vinni, amennyiben a területhasználati 
engedélyük meglesz, ugyanis újabb és újabb akadályokba ütköznek sajnos. Nagyon reméli, hogy 
hamarosan pontot tudnak tenni ennek az ügynek a végére.

Fazekas Csilla, elnök: bíznak benne, hogy egy színvonalas karácsonyi vásárral örvendeztethetik majd 
meg az I. kerületben élőket. Megköszönte Maczó Veronikának a beszámolót, és sok sikert kíván a 
szervezéshez. A Közösen Vízivárosért Egyesület szeptember legelején nyújtott be egy támogatási 
kérelmet a hivatalhoz. Ez képviselői keret terhére történne, Zsitnyákjános alelnök, illetve Varga Dániel 
képviselői keretének a terhére. Kérdezi aljegyző asszonytól, hogy azóta miért nem került ez még fel a 
bizottságuk napirendjére.

dr^Bartos Diána Petra, aljegyző: pontos tájékoztatást nem kapott az adott ügyről, a támogatásokkal a 
hivatalon belül a Polgármesteri Kabinet foglalkozik. Annyit tud, hogy valamilyen jellegű hiánypótlásról 
van szó, de pontos információkat az ügyben nem kapott, utána fog érdeklődni, hogy mi történik a 
támogatással, és ha szükséges, akkor a bizottság részére a megadott határidőn belül írásban vagy 
jómaga válaszol, vagy pedig az adott szakterületi ügyintéző.

Fazekas Csilla, elnök: ha minden hiánypótlást beküld majd az egyesület, és minden beérkezik, akkor 
mindenféleképpen szeretné kérni, hogy a következő bizottsági ülésen kerüljön majd napirendre.
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További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2023. november 7.

Jp ÍA.í'^nX
Dr. Sándor Rétemé 

bizottsági tag

•tBuda
Tr/X Fazekas Csilla
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